

Lebih 100 klinik sertai program permulaan ujian klinikal nikotin UKM

Oleh QURRATUL AINA QUDDUS 06 Ogos 2024 02:44pm **Masa membaca: 2 minit**



Lebih 100 klinik akan menyertai program permulaan ujian klinikal melibatkan Produk Vape Nikotin (NVP) gred perubatan yang dijalankan Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM).

SHAH ALAM - Lebih 100 klinik akan menyertai program permulaan ujian klinikal melibatkan Produk Vape Nikotin (NVP) gred perubatan yang dijalankan Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM).

Pensyarah Perubatan Jabatan Kesihatan Awam UKM, Profesor Dr Sharifa Ezat Wan Puteh berkata, langkah tersebut bagi meneroka penggunaannya di bawah pengawasan perubatan yang ketat untuk membantu pesakit dalam mencapai pantang nikotin.

Menurutnya, Lumelife Sdn Bhd dilantik sebagai pengedar produk, bekerjasama rapat dengan pasukan saintifik yang diketuainya untuk menyelia inisiatif penting itu.

"Di Australia, lebih 3,000 pengamal penjagaan kesihatan menetapkan vape perubatan sebagai rawatan barisan kedua sejak tiga tahun lalu untuk membantu pesakit berhenti merokok atau vape.

"Vape tanpa pengawasan dan rekreasi telah dikaitkan dengan peningkatan ketagihan nikotin, terutamanya dalam kalangan individu muda.

"Kajian itu juga akan menilai secara menyeluruh keberkesanan vape gred perubatan berbanding pilihan lain seperti vape rekreasi dan terapi penggantian nikotin seperti tampalan atau gusi," katanya dalam satu hantaran pada Selasa.

Tambah Sharifa Ezat, pasukan saintifik UKM menekankan regulasi serta bimbingan motivasi pengamal perubatan dan kesihatan terutama doktor dalam mengekalkan niat berhenti merokok.

Ujarnya, ia mampu menguruskan ketagihan nikotin secara berkesan dan bertujuan untuk menyediakan rawatan yang lebih selamat serta berkesan untuk ketagihan nikotin di peringkat global.

"Penemuan daripada kajian ini dijangka akan diterbitkan dalam tempoh satu tahun dan bersedia untuk menjadi panduan berharga bagi negara-negara di seluruh dunia dalam menangani ketagihan nikotin melalui campur tangan perubatan yang inovatif.

"Inisiatif ini menekankan komitmen UKM untuk memajukan penyelesaian penjagaan kesihatan melalui penyelidikan dan inovasi yang rapi," tambahnya.